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Z Á P I S N I C A  č. 3/2020 
napísaná z III. riadneho  zasadnutia Obecného  zastupiteľstva v Hrabičove 

konaného dňa  23.07.2020 
 
  
 
Prítomní : 
Starosta obce :  Ján Adámik 
 
 
Poslanci OZ :  Pavel Boháč 

Mgr. Andrea Luptáková 
Ján Repiský 
Peter Repiský 
Ing. Milan Supuka 

 
Ospravedlnení :  poslanci-  Matúš Baniari , Vladimír Michňa  
                           kontrolórka obce -  Blanka Szüczová 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva sa začalo o 16,00 hod . 
 
 
 
Otvorenie  , schválenie programu zasadnutia 

 
Riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril  a viedol starosta obce Ján Adámik. 
Konštatoval , že zasadnutie bolo zvolané v zmysle §12 zák. č.369/90 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších zmien a doplnkov .  
 
Program : 
 
 
1.Otvorenie zasadnutia, schválenie programu riadneho zasadnutia OZ 
2. Určenie zapisovateľa  a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola uznesení z predchádzajúcich zasadnutí 
4. Stanovisko hlavného kontrolóra k výsledku hospodárenia obce za rok 2019 
5. Správa audítora k záverečnému účtu obce za rok 2019 
6. Úprava rozpočtu č. 1 k 31.7.2020 
7. Návrh na použitie prebytku rozpočtového hospodárenia za rok 2019 a zostatku finančných  
    prostriedkov na realizáciu investičných akcií – podprogramu, kultúrne a spoločenské služ- 
    by pre rok 2020 
8. Žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na dieťa navštevujúce mimoškolské aktivity  
    V ZŠ Župkov a Žarnovica na rok 2020 
9.Rôzne 
10. Diskusia 
11 .Záver 
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Starosta obce   - privítal všetkých prítomných na riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva ,  
predložil  program zasadnutia  na schválenie . 
 
 
UZNESENIE  č. 18/2020  OZ 
 
Obecné zastupiteľstvo  
schvaľuje 
program zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
 
Hlasovanie za program zasadnutia 
Všetkých poslancov :  7 
Prítomných poslancov : 5 
Za :  5 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
 
 
K bodu č. 2 Určenie overovateľov a zapisovateľa 
 
Starosta obce -   navrhol za overovateľov na  dnešnom zasadnutí:  Jána Repiského a Petra 
Repiského 
za zapisovateľa : Alenu Brašeňovú 
 
 
UZNESENIE  č. 19/2020 OZ 
 
Obecné zastupiteľstvo  
schvaľuje 
za overovateľov zápisnice : Ján Repiský , Peter Repiský 
za zapisovateľa   : Alena Brašeňová 
 
Hlasovanie za overovateľov zápisnice  OZ  a zapisovateľa 
Všetkých poslancov :  7 
Prítomných poslancov :  5 
Za : 5 
Proti : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 3 Kontrola plnenia uznesení 
 
Starosta obce -   z predchádzajúceho zasadnutia  - zámena pozemkov medzi Obcou Hrabičov 
a p. Barborom sa trochu oddialilo aj následkom korona vírusu  , pozemky sú zamerané 
geodetom a  už len na p. Barborovi záleží , aby predložil zámennú zmluvu.  
Iné  prijaté uznesenia sú splnené.  
 
 
 
UZNESENIE  č. 20/2020 OZ 
 
Obecné zastupiteľstvo  



 3

berie na vedomie 
kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí 
 
 
Hlasovanie za  predložený návrh uznesenia 
Všetkých poslancov :  7 
Prítomných poslancov : 5 
Za: 5 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
 
 
 
K bodu č. 4 Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu Záverečného účtu obce za rok 
2019 
   
Starosta obce  - vyzval  Mgr. Píšovú , aby prečítala  vyhlásenie kontrolóra obce k účtovnej 
závierke súvisiacej s auditom Obce Hrabičov za  rok 2019 .  
Vo vyhlásení sa uvádza , že boli dodržané všetky pravidlá rozpočtového hospodárenia 
v súlade so zákonom 583/2004 Z.z. v platnom znení ako  aj vývoj dlhu a používanie 
návratných zdrojov financovania .  
 
UZNESENIE  č .21/2020 OZ 
 
Obecné zastupiteľstvo 
berie na vedomie 
Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu Záverečného účtu obce za rok 2019 
 
Hlasovanie za  predložený návrh uznesenia 
Všetkých poslancov :  7 
Prítomných poslancov : 5 
Za : 5 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
 
 
UZNESENIE  č. 22/2020 OZ 
 
Obecné zastupiteľstvo  
schvaľuje 
celoročné hospodárenie Obce Hrabičov za rok 2019 bez výhrad 
 
Hlasovanie za  predložený návrh uznesenia 
Všetkých poslancov :  7 
Prítomných poslancov : 5 
Za : 5 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
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K bodu č. 5  Správa audítora k Záverečnému účtu obce za rok 2019 
 
Starosta obce -  vyzval Mgr. Píšovú , aby  informovala poslancov o správe nezávislého 
audítora  pre štatutárny orgán a Obecné zastupiteľstvo Obce Hrabičov. 
 
Na základe overenia dodržiavania povinností podľa požiadaviek zákona o rozpočtových 
pravidlách platných v Slovenskej republike pre územnú samosprávu v znení neskorších 
predpisov  audítorka konštatuje , že Obec Hrabičov konala v súlade s požiadavkami zákona 
o rozpočtových pravidlách. 
 
Súčasťou audítorskej správy  je aj súvaha  , výkaz ziskov a strát a poznámky v tabuľkovej 
a písomnej forme k 31.12.2019 
 
 
UZNESENIE  č. 23/2020 OZ 
 
Obecné zastupiteľstvo  
berie na vedomie 
Správu audítora k Záverečnému účtu obce Hrabičov za rok 2019 
 
Hlasovanie za  predložený návrh uznesenia 
Všetkých poslancov :  7 
Prítomných poslancov : 5 
Za : 5 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
 
 
K bodu č. 6  Úprava rozpočtu č. 1 k 31.7.2020 
 
 
Na dnešnom zasadnutí bol predložený návrh I. rozpočtového opatrenia k 31.7.2020 .Rozpočet 
bol upravený najmä v kapitálových príjmoch a výdavkoch ( prebytok hospodárenia za rok 
2019  + 3 903,00 €  ,   dotácia zo ŠR na rekonštrukciu požiarnej miestnosti  + 11246,00 € 
a príjem z odpredaja pozemku + 130,00 €). 
 
Ostatná úprava sa týkala ekonomických podpoložiek .  
Celková úprava rozpočtu na :  príjmy   -   511 355,00 €  
                                                 výdavky – 511 355,00 € 
viď príloha k zápisnici 
 
UZNESENIE  č. 24/2020 OZ 
 
Obecné zastupiteľstvo  
schvaľuje 
I. rozpočtové opatrenie  k 31.7.2020 
 
Hlasovanie za  predložený návrh uznesenia 
Všetkých poslancov :  7 
Prítomných poslancov : 5 
Za : 5 
Proti : 0 
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Zdržal sa : 0 
 
K bodu č. 7  Návrh na použitie prebytku rozpočtového hospodárenia za rok 2019 
a zostatku finančných prostriedkov na realizáciu investičných akcií – podprogramu, 
kultúrne a spoločenské služby pre rok 2020 
 
Starosta obce – prebytok hospodárenia  za rok 2019 je vo výške 10 407 €  , navrhuje ho 
prerozdeliť nasledovne : 4077,00 € - splátka auta 
                                        2574,00 € - spolufinancovanie  požiarnej zbrojnice 
                                          700,00 € -  WIFI – spolufinancovanie 
                                        3056,00 € -  rekonštrukcia miestnych komunikácií 
 
Vlani sme  do miestnych komunikácií investovali skoro 24000,00 € , tohto roku to bude len 
okolo 3000,00 € , ktoré by sme použili na opravu cesty do Hríbov  a to  svojpomocne a tzv. 
suchým asfaltom. 
 
Starosta obce oboznámil poslancov OZ o terajšej finančnej situácii  -  následkom vypuknutia 
celosvetového korona vírusu a s  tým spojené aj  prijaté opatrenia vlády , boli  už od apríla  
podstatne krátené podielové dane a nevieme ,  ako sa bude situácia ďalej vyvíjať. Takže  na 
žiadne väčšie akcie nebudú financie. 
 
 
UZNESENIE  č. 25/2020 OZ 
 
Obecné zastupiteľstvo  
schvaľuje 
návrh na použitie prebytku hospodárenia za rok 2019 
 
Hlasovanie za  predložený návrh uznesenia 
Všetkých poslancov :  7 
Prítomných poslancov : 5 
Za: 5 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
 
 
K bodu č. 8 – Žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na dieťa navštevujúce 
mimoškolské aktivity v  ZŠ Župkov a Žarnovica na rok 2020 
 
Starosta obce -  dostali  sme žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na rok 2020 na 
deti navštevujúce mimoškolskú činnosť a iné mimoškolské aktivity  v ZŠ Župkov , ktorej 
zriaďovateľ je Obec Župkov. Žiadajú príspevok na I.polrok  vo výške 25 € na dieťa  a na 
II.polrok vo výške 15 € na dieťa podľa priloženého zoznamu ( cca 30 detí ) . Starosta obce  
navrhuje 15 € na žiaka na rok 2020 , nakoľko deti počas korona   vírusu krúžky 
nenavštevovali , školy boli zatvorené. 
Poslanec Pavel Boháč  navrhuje príspevok vo výške 20 €. 
 
UZNESENIE  č. 26/2020 OZ 
 
Obecné zastupiteľstvo  
schvaľuje 
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dotáciu pre základné školy vo výške 15 €  na žiaka na rok 2020  , ktoré  mimoškolskú činnosť  
a iné mimoškolské aktivity  pre žiakov vykonáva 
 
 
Hlasovanie za  predložený návrh uznesenia 
Všetkých poslancov :  7 
Prítomných poslancov : 5 
Za: 4 
Proti : 0 
Zdržal sa : 1 
 
 
K bodu č. 9  Rôzne 
 
Starosta obce – poďakoval nášmu  dobrovoľnému hasičskému zboru za rýchly zásah pri 
požiari  rodinného domu Horných Hámroch dňa 6.6.2020 a dňa 17.7.2020  pri požiari 
rodinného domu v našej obci  v osade Laurovci .  
 
Ďalej informoval, že sme sa opätovne obrátili na  Stredoslovenskú energetiku  , a.s. Žilina   
ohľadne častého krátkodobého výpadku elektrickej energie  , ktoré spôsobuje  poruchy  
elektrospotrebičov . 
 
Dňa 1.augusta chceme robiť akciu  „ Deň obce “ , stany a atrakcie zabezpečíme a ostatné  
zabezpečenie  občerstvenia dohodneme s DHZ a JDS.  
 
Dražba pozemku -  pozemok na začiatku obce , cez ktorý viedla miestna komunikácia,  
pozemok vydražil p. D. Beňo ml.  
 
Poslanec P. Boháč – bolo by dobré p. Beňa  osloviť , cesta je zaprataná , neprejazdná , je treba 
s ním vstúpiť do jednania , cesta je jeho a môže s ňou robiť, čo chce 
 
Starosta obce – most je v dezolátnom stave , oprava bude stáť nemalé finančné náklady , ale  
v budúcnosti sa môže ešte veľa využívať , zatiaľ trebárs len na pešo 
 
 
 
 
 
Poslanec P.Boháč – cesta nad osadou Hríbovci na maštale -  keď prší ,  tak je tam dosť 
neporiadku ,  voda všelijako tečie  , keď tam niekto  vyváža zeminu ,nikto cestu neočistí ,  sú 
šmykľavé od blata  , ničia nám cesty . Druhá vec sú  nové stavby , neviem, že by sme na obci 
schvaľovali nejakú výstavbu. 
Starosta obce  - čo sa týka výstavby , obec nemá územný plán obce, nemusí mať.Teraz sa dá 
stavať aj na zelenej lúke , nemôžeme zabrániť takejto výstave, pokiaľ je dodržaný zákon. 
Ohľadom znečistenej  cesty-  oslovil som dotyčného pána  ,aby cestu očistil.  
Oslovili ma majitelia priľahlých nehnuteľností k tejto ceste na maštale, že po ukončení 
výstavby domov by chceli investovať  do úpravy tejto obecnej  miestnej komunikácie  , s čím 
som súhlasil , tak ako som súhlasil aj s investovaním do obecnej cesty u Viciaňov pre 
chatárov. 
Poslanec P..Boháč – pokiaľ nemôžeme rozhodovať  o výstavbe  domov, tak by sme mali byť 
aspoň informovaní o pripravovanej výstavbe 
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PhDr.M.Boháč – požaduje , aby bola opravená Zápisnica OZ č.1/2020 v bode č.7 ,  v ktorej sa 
uvádzajú nepravdivé informácie , neposlal žiadnu sťažnosť mailom , ale listom doručil 
žiadosť , ktorá bola riadne zaevidovaná  a  ktorá mala byť prečítaná a prejednávaná na 
zasadnutí OZ.Žiadosť bola prečítaná dnes. 
Komunálny odpad- nie je kontrolovaný zber komunálneho odpadu , môžeme nastaviť 
akýkoľvek systém  , ale keď sa nekontroluje , nedosiahneme nič. 
 
Starosta obce  - každý zvoz máme  evidovaný , pracovníci vykonávajúci zber zaznamenávajú 
podľa súpisného čísla počet vysypaných  kuka nádob a ja si robím sumarizáciu 
 
PhDr.M.Boháč – cesta do Čierťaž-žiadam už vyše mesiaca , aby sa tam doviezol štrk .Ja to 
urobím, odrazím vodu , vykopem  odrážky , vyčistím  a len chcem ,aby sa ten zmytý štrk 
vyviezol popri ceste a ja ho rozhádžem. 
Hrobové miesta – aký je postup, či majú všetci uzatvorené  zmluvy a ako sa postupuje ,keď  
nemajú uzatvorené zmluvy  
Na záver - prosím Vás , k žiadosti sa vyjadrite a pošlite mi odpoveď , tak ,ako sa má. 
 
Miroslav Laurov – či by sa nedal doviezť frézovaný asfalt na opravu cesty do Laurov.Na 
obecnom pozemku u Laurov je  žumpa (bývalá močovková jama) , ktorá bola prekrytá 
betónovou platňou , ale je zlomená ,je potrebné to zasypať.  
 
Emil Laurov  - oboznámil poslancov, že v osade Laurovci je problém s vodou , s prítokom aj 
s odtokom  do rezervoára  . Sú tam narušené susedské vzťahy a stým súvisiace aj problémy, 
ako sú  voľne pobehujúci psy , rušenie nočného kľudu , osočovanie. 
 
UZNESENIE  č. 27/2020 OZ 
 
Obecné zastupiteľstvo  
ukladá starostovi obce 
zabezpečiť písomnou formou oslovenie p. Dušana Beňu, bytom Hrabičov 261 ako vlastníka 
vydražených nehnuteľností v k.ú. Hrabičov parcely "C" KN parc. č. 597/1 a "C" KN parc. 
597/2 o sprístupnení miestnej komunikácie k IBV Hrabičov vrátane mosta nad Kľakovským 
potokom na základe zriadeného vecného bremena v prospech vlastníka stavby - Obec 
Hrabičov. Súčasne uskutočniť rokovanie o možnosti odkúpenia časti parcely, na ktorej sa 
nachádza pozemná komunikácia a most nad Kľakovským potokom.  Termín : do 30.9.2020 
 
Hlasovanie za  predložený návrh uznesenia 
Všetkých poslancov :  7 
Prítomných poslancov : 5 
Za: 5 
Proti : 0 
Zdržal sa : 0 
 
K bodu č. 10 Diskusia 
 
--- 
 
 
 
K bodu č. 11 Záver 
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Záverom starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť  
 
 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Hrabičove skončilo o 19,00 hod.  
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                         Ján  A d á m i k   v.r. 
                                                                                                           starosta obce 
   
         
 
Overovatelia zápisnice :   Ján Repiský  v.r.    
 
                                             
                                          Peter Repiský  v.r. 
    
Zapisovateľ :                     Alena Brašeňová v.r.   


